
Protokół Nr 45/2021  
z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Miasta Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 27 grudnia 2021 roku  
 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym.  
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik.  
 
Przewodniczący Komisji dokonał sprawdzenia listy obecności na podstawie zgłoszeń wyczytanych 
członków Komisji Strategii, łączących się zdalnie, tym samym potwierdzających swoją obecność.  
 
 
1. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miasta w sprawie: 

 
1) przyjęcia stanowiska dot. poparcia dla polskich służb mundurowych, strzegących 

granicy RP 
 
Wobec braku uwag, w wyniku głosowania przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez członków Komisji Strategii, następującym stosunkiem głosów:  
8 – za, 1 – wstrzymujący się, 0 – przeciw (w załączeniu do protokołu).  
 

2) zatwierdzenia rocznego planu kontroli oraz preliminarza wydatków Komisji Rewizyjnej 
Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 2022r.  
 
W wyniku głosowania, stosunkiem głosów: 8 – za, 1 – wstrzymujący się, 0 – przeciw,  
w/w projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Strategii (w załączeniu 
do protokołu). 
 

3) nadania nazwy drodze wewnętrznej (ul. Kameralna) 
 
Wobec braku uwag, w wyniku głosowania przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez członków Komisji Strategii, następującym stosunkiem głosów:  
8 – za, 1 – wstrzymujący się, 0 – przeciw (w załączeniu do protokołu).  
 

4) zbycia części nieruchomości (ul. Tomaszów)  
 
W wyniku głosowania w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 
przez Komisję Strategii (w załączeniu do protokołu). 
 

5) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin 
wchodzących w skład aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski przy realizacji zadania 
polegającego na zmianie obszaru i granic aglomeracji Ostrowiec poprzez wyłączenie 
terenów przynależnych do Gminy Kunów oraz poprzez wyłączenie części terenów 
przynależnych do Gminy Ćmielów  
 
W wyniku głosowania w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 
przez Komisję Strategii (w załączeniu do protokołu). 
 

6) uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2022 rok  
 
Pan A. Głąb zwrócił się bezpośrednio do Skarbnika Miasta z pytaniem dotyczącym projektu 
budżetu na 2022r., rozszerzony i na str. 52, poz. 15 – jest zmienione źródło dochodu na 2022r. 
– źródło Program 500+ na prawie 21 mln zł. Skąd taki dochód, skoro wiadomo,  
że od przyszłego roku tym programem będzie zarządzał ZUS. 
Skarbnik wyjaśnił, że Program 500+ jest realizowany jeszcze przez MOPS-y do końca maja 
przyszłego roku. Dla osób, które dopiero składają wnioski, dla nowo narodzonych dzieci od  
1 stycznia przyszłego roku, ale dla wniosków już wydanych na okres od maja do maja,  



ten obowiązek jeszcze spoczywa na gminach, wobec czego na przyszły rok ta kwota ok.  
21 mln zł będzie wypłacana za pośrednictwem gmin, a od maja 2022r. wszystkie świadczenia 
przejmuje ZUS. Stąd ta kwota uwzględniona w budżecie na przyszły rok. 
 
Po wysłuchaniu wyjaśnień Skarbnika Miasta, w wyniku głosowania – stosunkiem głosów:  
7 – za, 2 – wstrzymujące się, 0 – przeciw, członkowie Komisji Strategii pozytywnie 
zaopiniowali w/w projekt uchwały (w załączeniu do protokołu).  
 

7) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022 – 2029 
 
Wobec braku uwag, w wyniku głosowania przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez członków Komisji Strategii, następującym stosunkiem głosów:  
5 – za, 4 – wstrzymujący się, 0 – przeciw (w załączeniu do protokołu).  
 

8) udzielenia dotacji celowej dla Gminy Bodzechów  
 
W związku z brakiem pytań i uwag w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowany przez członków Komisji Strategii (w załączeniu do protokołu).  
 

9) udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Ostrowieckiego  
 
Pan M. Czeremcha zapytał o wielkość finansowego wkładu Powiatu na cztery zadania,  
o których mowa w projekcie uchwały.  
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej poinformował, że ze strony Gminy pomoc 
wyniesie 772 tys. zł. Na mocy zawartego w 2019r. porozumienia, kwota ta wyniosła  
690 tys. zł, w roku ubiegłym kwota była taka sama, jak w 2022r., tj. 772 tys. zł.  
Powiat Ostrowiecki nie partycypuje w tych kosztach, związanych z tymi czterema zadaniami, 
natomiast będzie partycypował w kosztach związanych z utrzymaniem pasów drogowych, 
na mocy porozumienia zawartego w 2019r. Natomiast zadanie utrzymania bieżącego dróg 
powiatowych na terenie Gminy Ostrowiec  Świętokrzyski będzie wspólnie realizowane.  
 
Po wysłuchaniu powyższych wyjaśnień, w wyniku głosowania – stosunkiem głosów:  
8 – za, 1 – wstrzymujący się, 0 – przeciw, przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Strategii (w załączeniu do protokołu).  

 
  
 
Ze względu na wyczerpanie się porządku dnia posiedzenie zakończono.  
 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 14.00,   godzina zakończenia: 14.18.  
 
 
 
        Protokołowała:         Przewodniczył:  
          
            A. Zaleś      Przewodniczący Komisji Strategii 
Wydział Organizacyjno – Prawny     i Rozwoju Miasta  
          Kamil Stelmasik 
 


